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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Orbán Viktor, miniszterelnök 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Csökkenthető a légszennyezettség az asztmások 
érdekében?" 

Tisztelt Miniszterelnök Úr!

Az index.hu portálon megjelent „Az asztmás megbetegedések harmadát a légszennyezés okozza” 
című cikk a következőket tartalmazza:

„A Barcelonai Egészségügyi Intézet 18 európai ország több mint 63 ezer asztmás betegének adatait 
nézték át. Az asztma előfordulásának gyakoriságát a szennyező anyagok expozíciós szintjének 
becslésével vetették össze, majd azt is megbecsülték, hogyan alakultak volna az értékek, ha csökken 
a légszennyezés mértéke.

Arra jutottak, hogy az esetek 11,4 százaléka megelőzhető lett volna, ha az országok betartanák a 
WHO szállópor értékére vonatkozó előírásait. A számok akkor lennének a legjobbak, ha nem csak a
közlekedés okozta légszennyezettség csökkentése mellett köteleznék el magukat az országok, hanem 
az ipari szereplők is vállalnák, hogy csökkentik a káros anyagok kibocsátását. Ha minden európai 
ország vállalná, hogy csökkenti a légszennyezést, akkor az esetek több mint 33 százaléka 
megelőzhető lenne, ha a fosszilis energiahordozókról a környezetbarátabb megoldások felé 
fordulnának az országok.”

Kérdezem Önt:

Hány asztmás gyermek él ma Magyarországon?

Budapest, 2019. augusztus 23.
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